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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitieminister Gunnar Strömmer (M)

2023/24:827 Juristdomare i tingsrätterna

I Sverige hanteras många av de större och mer komplexa målen i tingsrätterna 
med endast en juristdomare tillsammans med nämndemän. Denna ordning kan 
ibland innebära utmaningar, inte bara i termer av rättssäkerhet utan också med 
avseende på hanteringen av de juridiska komplexiteter som större mål ofta 
medför. Att använda dubbla juristdomare i sådana fall kan potentiellt öka 
kvaliteten på domstolsprocessen genom att förbättra juridisk expertis och 
minska risken för felaktiga domslut. Det innebär också att processen blir 
mindre sårbar vid exempelvis sjukdom.

I dag används dubbla juristdomare och fler nämndemän i vissa fall. Dock skulle 
en sådan ordning behöva omfatta fler tillfällen för att skapa mer utrymme för 
det juridiska arbete och den komplexitet som hanteras vid omfattande 
förhandlingar.

Utifrån ovanstående vill jag ställa följande fråga till justitieminister Gunnar 
Strömmer: 

Avser ministern att ta några initiativ utifrån det som framförts?

………………………………………

Mattias Eriksson Falk (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-04-22
Besvaras senast
2024-05-02 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann


